

Surveying and Documenting the Underwater Heritage of Hong Kong

Please help us!

We are a group of maritime archaeology trained divers who are going to undertake research on Hong Kong's underwater heritage, a project supported by The Lord Wilson Heritage Trust.

In addition to documenting shipwrecks and other archaeological sites, we are keen to document oral and written histories and folklores passed down through the generations related to Hong Kong's maritime heritage.

If you have any information related to underwater heritage sites, including shipwrecks, anchors, cannons, and areas of the seabed containing ceramics and other cultural material, we would be delighted to hear from you and gain your support.

Extensive research will be implemented on some of these sites and the results will be published with due acknowledgement, so please help our research by sending information to the email address or check out our website below:

Email: hkuhgroup@gmail.com

Website: <http://www.hkuhgroup.com>

Or call us at: 9074-1785

Grace Chow, Rick Chan, Lydia Ho, Marco Li, Peggy Wong,

Bill Jeffery, Isis Tso, Alan Lau

The outcomes of this project will be widely published, providing divers with some new and interesting places to dive as well as some interesting reading about Hong Kong's underwater heritage and its maritime past.



衛奕信勳爵文物信託
THE LORD WILSON
HERITAGE TRUST

Supported by The Lord Wilson Heritage Trust

香港水下古文化遺產調查及記錄

齊來參與!

我們是一群受過水下考古專業訓練的潛水員，並獲衛奕信勳爵文物信託資助進行一個香港水下古文化遺產的調查工作。

除了記錄沉船及考古遺址外，我們亦希望記錄世世代代有關香港水域的傳說，水下文化遺產的口述歷史和本地風俗。

若你認識有關水下文化遺產遺址，包括沉船、錨、炮及在海底有陶瓷及其它文物的地點，我們很希望你能告知以示支持，以豐富我們我調查結果。

我們將會在部份地點進行調查並發表調查結果，更將特別鳴謝提供資料的您。因此，請以下列方式與我們聯絡：

Email: hkuhgroup@gmail.com

Website: <http://www.hkuhgroup.com>

Or call us at: 9074-1785

Grace Chow, Rick Chan, Lydia Ho, Marco Li, Peggy Wong,

Bill Jeffery, Isis Tso, Alan Lau

此調查之結果將會公開發表，並提供潛水員有關香港水下文化遺產及其水下歷史的一些新穎及有趣的潛點及刊物。



衛奕信勳爵文物信託
THE LORD WILSON
HERITAGE TRUST

衛奕信勳爵文物信託資助